

REUNIÓ JUNTA GESTORA

27 de juny de 2023

Assistència: Cristóbal, Emma, Bernat, Aida (AFA); Raúl Martínez, Esther Parull, Mariajo Aparicio, Tània Espin (direcció); **Comissions:** Natàlia (Natura), Tània (Extraescolars), Laura (Comunicació), Joan (Obres).

Ordre del dia

1. Valoració del curs
2. Festa final de curs
3. Festa 6è
4. Val 100 €
5. Taller coeducació 9 Oct
6. Canal de comunicació
7. Equips de voleibol

Lectura i aprovació de l'acta anterior.

1. Valoració del curs:

Curs sense restriccions per tema COVID. S'ha pogut establir millor relació entre projecte educatiu i edifici i treure'n major profit.

La valoració global és positiva. Com no s'ha pogut fer el traspàs a comunitats que estava previst per aquest curs, queda posposada pel següent curs. Malgrat que manca de recursos la mirada global és bona.

S'ha notat una disminució en la participació de les famílies. Està costant arrencar després del tancament. Les comissions estan amb poca gent. Hi ha molt poca participació de famílies d'infantil. Es proposa recuperar el rol de vocal de les comissions per augmentar participació en la gestora. A més dona visibilitat del que passa a la gestora dins de cada comissió. I, també, continuïtat a la seva feina.

2. Festa final de curs:

Pintacares: S'hauria de replantejar, ja que es fan cues interminables i la gestió és complicada.

Barra: El benefici de l'any passat s'ha multiplicat per 5. El cost de compra ha disminuït moltíssim, no s'ha hagut de pagar el cost de les neveres.

Els incentius de festes són gestionar una festa integradora i ben organitzada. Potser la gestió de la barra es podria portar directament des de l'AFA, que té visibilitat de la rendibilitat.

El sistema de repartir entrepans i pagament va funcionar prou bé. Cal valorar el paper de plata de l'embolcall.

Hi va haver infants que es van colar a dins de l'escola quan no estava permès. Portaven pilotes de casa. Potser es pot facilitar una "normativa" abans de la festa amb punts bàsics (no portar mòbils, pilotes, no accedir a les aules).

L'ambient de la festa va ser còmode i distès.

Les taules i cadires no van arribar, però ens qüestionem si calen, per espai, no cal recollir, etc. Es proposa afegir un servei de neteja per la recollida de la festa (lavabos, vestíbul). Aquest any no hi havia el sistema de neteja regular i es va haver de fer la neteja per part de mestres de l'escola l'endemà.

Ens recomanen un proveïdor pels entrepans: Gotadegust SLNE. Telèfon 628923871.
<https://www.gotadegust.com/>

3. Festa 6è:

La part institucional va anar molt bé. La segona part els alumnes quedaven a càrrec del personal de l'espai migdia amb sopar + activitats. En aquesta part va haver-hi molt mal comportament per part d'alguns infants: trencament de la decoració, actituds amb faltes de respecte cap als responsables, ús inadequat dels mòbils. L'actitud d'alguns infants, validada per les famílies, ha estat inadequada durant tota l'escolarització i la festa n'ha estat un reflex.

Es considera un incident aïllat per les característiques del grup. No es retreu el comportament de les monitores més enllà de què haurien d'haver avisat abans a les famílies.

Més enllà d'això i per aprendre d'aquesta situació, els telèfons no entraran mai més a cap festa de l'escola. Cal haver-hi famílies referents que es quedin a la festa o per l'escola per si hi ha incidents. Al final el personal responsable es tria de les famílies i pot ser diferent a cada promoció.

4. Val 100 €:

Es proposa vehicular des de l'AFA recollir els vals de 100 € de les famílies que vulguin i es descomptin de la quota escolar.

En l'àmbit comptable és molt complicat. La part de material concret de papereria és una part mínima. No es considera viable.

Es pot comentar a la coordinadora, a veure com ho gestionaran a altres escoles.

L'escola queda totalment oberta a tot el que pugui suposar un estalvi per les famílies, però en aquests moments cal fer-li una volta i considerar quines són les possibilitats.

5. Taller coeducació 9 Oct:

Vindrà la Vicky Bernadet en persona. Són 30 places. Si no s'omple, s'obrirà a persones externes a l'escola. El paga l'AFA i se sol·licita que no es faci cap activitat que se superposi per facilitar el màxim l'assistència. Hi haurà ludoteca. Cal parlar amb ells a l'inici de curs.

En el cas que hi hagi més demanda de la qual es pot assumir en una sessió, es pot fer una segona sessió.

6. Canal de comunicació:

Es proposa des de comunicació aturar el canal de notícies perquè tothom demana enviar la seva notícia pel canal de classe.

7. Equips de voleibol:

Extraescolars es va reunir amb el club de vòlei. L'any vinent surten 2 nous grups i cal encabir-los a l'horari. Benjamins i alevins, a primera franja horària. Es proposa a més a més encabir un altre grup del club (categoria immediata superior) i a més un grup d'adults, que podria anar a la següent franja horària. Per part de l'escola no hi ha problema i per part de la junta tampoc.

Es fa arribar a la comissió una queixa d'una família en relació amb els costos d'aquesta activitat (import més del doble de la resta d'activitats).

El vòlei, pel fet de ser a l'escola no ens cobren matrícula.

Una família que tingui dificultat econòmica es pot demanar beca. Cal tenir en compte que és un club. Pel tema equipació es pot fer cadena de cessions.

Propera Junta:

Es programarà un cop començat el nou curs escolar.